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نکونام به تهران رسید

جواد سیگنال داد، از باشگاه تماس نگرفتند!
مدیریت باشگاه اســـتقلال در حالی روز گذشته با خوان لوپز اسپانیایی به مذاکره پرداخت 

که گمانه زنی ها حکایت از آن داشـــت که این اقدامات بیشـــتر به منظور شوآف انجام شده و 

درنهایت هم جواد نکونام به عنوان سرمربی بعدی استقلال برای فصل بعدی رقابت ها انتخاب 

خواهد شد.  البته درباره آخرین وضعیت گزینه های داخلی و خارجی سرمربیگری استقلال 

به تفصیل در گزارشـــی به موارد لازم اشـــاره کرده ایم، اما اینکه نکونام در چه وضعیتی به سر 

می برد و آیا او مثل هواداران اســـتقلال برای همکاری با این باشـــگاه چراغ سبز نشان داده 

یا خیر؟ طبق شـــنیده های خبرنگار »فرهیختگان« این چهره دو شـــب پیش از شمال کشور 

راهی تهران شده و برای مذاکره و توافق با استقلالی ها آمادگی خود را اعلام می کند و منتظر 

تماس از سوی مسئولان باشگاه استقلال می ماند، اما در کمال تعجب با او تماسی حاصل 

نمی شود تا وضعیت این سرمربی برای همکاری با باشگاه استقلال برای فصل بعدی بعد از 

سفر لوپز به تهران گره بخورد.

باشگاه سپاهان:

برای مغانلو یک ریال هزینه رضایتنامه ندادیم 
مسعود سعیدی، مدیر رسانه ای تیم فوتبال فولاد مبارکه سپاهان گفت: »شهریار مغانلو بدون 

یک ریال هزینه رضایتنامه به سپاهان پیوست و این موضوع بارها تاکید شده و مورد اذعان این 

بازیکن نیز قرار گرفته است.«  وی در پاسخ به خبر منتشر شده در روزنامه »فرهیختگان« پیرامون 

رقم رضایتنامه شهریار مغانلو اظهار داشت: »با توجه به اینکه شهریار مغانلو که تا پایان فصل 

ورزشی 2023-2022با باشگاه سانتاکلارا قرارداد داشت، باشگاه فولاد مبارکه سپاهان مذاکرات 

مختلفی در آن زمان صورت داد و محمد محبی، بازیکن خود که هنوز یک سال از قراردادش با 

سپاهان باقی مانده بود را در ازای مبلغ رضایتنامه، راهی سانتاکلارا کرد.«  وی افزود: »در واقع 

در موضوع صدور رضایتنامه شهریار مغانلو برای باشگاه سپاهان، هیچ هزینه ای صورت نگرفت و 

باشگاه سپاهان بدون پرداخت یک ریال حق فسخ شهریار را از سانتا کلارا گرفت.«  مدیر رسانه ای 

تیم فوتبال فولاد مبارکه سپاهان درباره مبلغ آزادسازی شهریار مغانلو بیان کرد: »شاید عددی 

به عنوان رقم رضایتنامه از باشگاه دیگری طلب شده باشد اما سپاهان در این موضوع با معاوضه 

بازیکن اقدام کرد و به نظر می رسد با حاشیه سازی برخی رسانه ها و جریانات خاص، بخشی از 

واقعیت پنهان می شود. شهریار دو روز پیش نیز این مساله را در یک برنامه زنده تلویزیونی عنوان 

کرد و در زمان انتشار خبر انعقاد قرارداد این بازیکن با باشگاه سپاهان نیز این موضوع اعلام شد 

که این عدد پرداخت نشده و سپاهان هیچ هزینه ای برای این موضوع پرداخت نکرده است.«  

وی گفت: »این بازیکن دو فصل پیش با ســـپاهان قرارداد امضا کرد و محمد محبی که در آن 

زمان با باشگاه سپاهان قرارداد داشت، در ازای حضور این بازیکن به باشگاه سانتاکلارا پیوست 

و در این موضوع معاوضه بازیکن انجام شد. بنابراین باز هم تاکید می کنم که باشگاه سپاهان 

هیچ هزینه ای بابت رضایتنامه و فسخ این قرارداد پرداخت نکرده و صرفا معاوضه ای در این زمینه 

صورت گرفته است.«  وی خاطرنشان کرد: »در خبری که باشگاه سپاهان در روز پیوستن شهریار 

مغانلو منتشر کرده بود، اشاره شد که این انتقال با توجه به معاوضه مغانلو و محمد محبی بدون 

نقل و انتقال هیچ گونه وجهی و طی یک فرآیند چهاروجهی بین دو باشگاه و دو بازیکن انجام 

شده است.«  مدیر رسانه ای سپاهان اضافه کرد: »متاسفانه شایعات و اخبار جعلی همچون آنچه 

درخصوص شهریار مغانلو منتشر شده، این روزها درباره پیام نیازمند هم مطرح می شود که این 

اخبار هم پایه و اساسی ندارند و امیدوارم شایعه کنندگان در رفتار ناصحیح خود تجدید نظر کنند.«
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نخستین جلسه کمیته فنی باشگاه استقلال دوشنبه گذشته در حالی برگزار شد 

که بعد از برگزاری این جلســـه، این گمانه زنی به وجود آمد که بلافاصله قرار اســـت 

ســـرمربی این تیم نهایتا تا 24 ساعت انتخاب شود. پرویز مظلومی، بهتاش فریبا، 

محمد مومنی، رضا حسن زاده، مهدی پاشازاده و مجید نامجومطلق حاضرین در 

نشست کمیته فنی باشگاه استقلال بودند و سهراب بختیاری زاده نیز به دلایلی از 

همراهی اعضا در اولین جلسه بازماند. 

در این جلسه هر کدام از پیشکســـوتان باشگاه استقلال نقطه نظرات خود درباره 

انتخاب سرمربی را اعلام کردند. برخی از پیشکسوتان استقلال اعتقاد داشتند در 

این مقطع زمانی هدایت این تیم به گزینه ایرانی سپرده شود و تعداد دیگری فقط 

در دقایقی از شروع جلسه، بر جذب مربی خارجی تاکید کردند. 

این نشست در حالی برگزار شد که روز گذشته خوان رومن لوپز کارو، گزینه اسپانیایی 

مد نظر استقلال در کمال تعجب وارد تهران شده تا با حجت کریمی وارد مذاکره شود. 

اما اینکه چرا در کمال تعجب؟ این موضوع به جزئیات گزارشـــی از آنچه در جلسه 

کمیته فنی استقلالی ها اتفاق افتاده مربوط می شود که قرار است به گوشه ای از 

آنها در »فرهیختگان« ورزشی اشاره کنیم. 

 گزینه خارجی منتفی شد اما آمد!
پیش از این در »فرهیختگان« درباره تبعات احیای کمیته فنی در باشگاه استقلال 

و اهداف احیای آن از دیدگاه مدیران به این موضوع اشاره کردیم که معمولا مدیران 

برای باز کردن برخی تصمیمات فنی از ســـر خود و انداختن توپ در زمین دیگران 

دست به چنین اقدامی می زنند و به نظر می رسد تحولات مدیریتی و فنی این باشگاه 

نیز در همین راستا رخ داده باشد. 

در این جلسه نیز حجت کریمی به عنوان سرپرست باشگاه در جلسه حاضر و ضمن 

ارائه توضیحات لازم در ابتدای صحبت های خود درباره اینکه گزینه ایرانی یا خارجی 

هدایت کار در اســـتقلال را عهده دار شوند از اعضا به نظر سنجی می پردازد که در 

همان ابتدای کار به دلایل مختلف گزینه خارجی رد و مقرر می شـــود تا گزینه های 

داخلی بررسی شوند. 

بنابراین وقتی اعضای کمیته فنی به جز یک نفر با گزینه خارجی مخالفت می کنند 

و در همان ابتدای جلسه گزینه خارجی رد می شود؛ اینکه چطور بلیت خوان لوپز 

اوکی شده تا وی راهی تهران شود و درنهایت هم بامداد چهارشنبه به کشورمان سفر 

می کند از ابهاماتی هستند که روزی کریمی باید به آن پاسخ بدهد. 

 پرونده ساکت خیلی زود بسته شد
اما در ادامه این نشست مقرر شد نام چهار گزینه نهایی باشگاه استقلال در اختیار 

اعضای کمیته فنی قرار گرفته تا بعد از بررسی رزومه آنها، تصمیم نهایی درباره انتخاب 

سرمربی اتخاذ شود. کریمی در همان ابتدا اسامی گزینه های مدنظر باشگاه یعنی 

نکونام، الهامی، ربیعی و منصوریان را آورده و از اعضای کمیته درخواست می کند 

تا این افراد را مورد بررســـی قرار دهند. نکته قابل توجه اینکه در همان ابتدای کار 

و به ســـرعت روی عدم همکاری با ساکت الهامی، تمامی اعضا به اجماع رسیده و 

خیلی زود پرونده ســـاکت برای هدایت استقلال بسته می شود. شنیده می شود 

الهامی چند روز پیش در جمعی از خود به عنوان سرمربی بعدی استقلال نام برده 

و به اطرافیانش می گوید اگر راهی این باشـــگاه شود پرچم استقلال را بلند کرده و 

این تیم را دوباره به جایگاه اصلی اش می رساند. 

در ادامه صحبت از ربیعی به میان می آید. سرمربی فصل گذشته مس رفسنجان که 

اصولا مشخص نیست چرا نام وی برای سرمربیگری تیم بزرگ استقلال مطرح شده 

است. اینکه جایگاه این تیم تا این اندازه کوچک شمرده شده که این سرمربی بدون 

رزومه خاصی گزینه سرمربیگری استقلال می شود نیز از ابهامات دیگری هستند 

که باز هم کریمی در فرصت مقتضی باید به آن پاسخ دهد. 

در ایـن خصـوص یکـی از حاضـران  از ایـن گزینـه حمایـت کـرده و اعـلام می کنـد 

ربیعـی گزینـه خوبـی اسـت. بایـد از ایـن چرخـه تکـراری مربیـان اسـتقلالی عبـور 

کرده و چشـم انداز دورتر را ببینیم. در ادامه نیز مظلومی درخصوص ربیعی عنوان 

می کنـد: »او گزینـه بـدی نیسـت و عملکـرد بـدی هـم نداشـته اما بهتر اسـت روی 

گزینه هـای دیگـری فکـر کنیم.« 

 منصوریان رفیق بازی می کند
قبل از اینکه نوبت به بررسی دو گزینه دیگر برسد، اعضا به این جمع بندی می رسند 

که هر ســـرمربی که انتخاب می شـــود باید در کادر خود سه مربی خارجی را برای 

بخش های مختلف انتخاب کرده تا به این ترتیب به دانش روز فوتبال دنیا مسلط شود. 

در ادامه نوبت به منصوریان و نکونام می رسد تا بیشتر وقت جلسه به بررسی این دو 

گزینه سپری شود. در این خصوص یکی از اعضا درباره منصوریان عنوان می کند: 

»علیرضا گزینه ای نیســـت که الان بتواند تیم را جمع و جور کند. او به حرف گوش 

نمی دهد! او حاضر نمی شود با گزینه های خارجی کار کند و دوباره می خواهد مثل 

دفعه قبلی رفیق بازی کرده و دوســـتانش را به کادرفنی بیاورد، اما نکونام اگر بیاید 

با میل به موفقیت به استقلال آمده و حتما در کنار دستیاران ایرانی، از گزینه های 

خارجی هم در کادر خود استفاده خواهد کرد.« 

 کمیته فنی خطاب به کریمی: نکونام را بیاورید
نکته قابل توجه اینکه در دقایق پایانی این جلسه حدود نیمی از اعضای کمیته فنی 

روی حضور نکونام به جمع بندی رسیده و اعلام می کنند گزینه اول ما برای نیمکت 

استقلال برای فصل بعدی نکونام است. 

در پایان این نشست گزارشی کامل شبیه به یک بیانیه تهیه و قرار می شود که این 

گزارش در اختیار سرپرست باشگاه استقلال قرار گرفته و او از نقطه نظرات کمیته 

فنی مطلع شود. 

در این گزارش به صراحت نام جواد نکونام ذکر شـــده و اینچنین نوشته می شود که 

از طرف کمیته فنی باشگاه استقلال، جواد نکونام بهترین و اصلح ترین گزینه برای 

هدایت این باشگاه در فصل بعدی رقابت ها محسوب می شود. 

 یک نفر امضا نکرد
نکته قابل توجه اینکه در این جلسه، یکی از اعضا پافشاری می کند تا خود به عنوان 

سرمربی انتخاب شده یا حداقل نام وی در کادر مربیگری استقلال برای فصل بعدی 

محفوظ باشد و اعلام می کند چرا من نباشم و نام من نباید بین گزینه ها باشد که 

همگی مقابل این چهره ایستاده و با پیشنهاد وی مخالفت می کنند و جالب اینکه 

این عضو از امضای گزارش یاد شده امتناع می کند. 

با همه این تفاسیر روز گذشته خوان لوپز به تهران رسیده و عصر دیروز نیز در نشستی 

با حجت کریمی شرکت کرده و جالب اینکه بدون اینکه خبری از توافق یا عدم توافق 

باشد در نشست خبری نیز حاضر شده تا پاسخگوی خبرنگاران باشد. 

 حرکت رونالدینیویی!
حال اینکه حجت کریمی در حرکتی رونالدینیویی ابتدا گزینه خارجی را در کمیته 

فنـــی منتفی کرده، اما در واقعیت با گزینه خارجی برای مذاکره می نشـــیند گواه 

بی تدبیری یا عدم صداقتی اســـت که در ابتدای امور مدیریتی به آن روی آورده و 

با این وضعیت به نظر نمی رســـد امسال هم هواداران استقلال سرانجام خوشی را 

متصور باشند. 

نکته قابل توجه اینکه بســـتن قرارداد با ســـرمربی خارجی با توجه به بودجه ای که 

آبی ها دارند و از سوی دیگر با توجه به نامه اخیر مخبر، معاون اجرایی رئیس جمهور 

مطمئنا موانع جدی و جدیدی را جلوی پای استقلالی ها قرار خواهد داد و چه بسا 

اینکه درنهایت همان گزینه ایرانی مطرح شده و انتخاب هم شود. 

اما اینکه چطور با هزینه باشـگاه، یک سـرمربی خارجی راهی تهران شـده و بدون 

اینکـه توافقـی حاصل شـود وی در نشسـت خبـری حاضر می شـود، در صورتی که 

بعـدا توافقـی حاصـل نشـود همـه اینها در کارنامـه کریمی به عنوان نمـره منفی به 

ثبت خواهید رسـید. 

گزارش»فرهیختگان«ازجزئیاتاولینجلسهکمیتهفنیآبیها

یمی! ونالدینیویی حجت کر حرکت ر
پروندهساکتزودبستهشد؛علیمنصوربهخاطررفیقبازیراینیاورد

کمیتهفنی:نکوناممیلبهموفقیتدارد؛اورابیاورید

نگرانیذوبیهاازتجربهکمحدادیفر

گاندوها در سه راهی انتخاب سرمربی
هیاتمدیرهبرسرتارتاربهاتحادنمیرسد

این که ذوبی ها می گویند مهدی تارتار تنها گزینه آنها یا حتی اصلی ترین 

گزینه آنها است اصلا به واقعیت نزدیک نیست؛ چراکه آنها از مدت ها قبل 

و از میانه های فصل قصد جدایی از این مربی را داشـــتند. ذوب آهن اگر 

همچون همتای اصفهانی خود پولدار بود بدون شک سراغ تارتار نمی رفت 

و حتی در همان میانه فصل از او جدا می شد. دلیلش هم عدم هماهنگی 

دوطرف با یکدیگر اســـت. مدیران این باشگاه با سرمربی خود همواره در 

چالش بودند و این واقعیت وجود داشت که تارتار نه تنها در زمین مسابقه 

که در باشگاه نیز دغدغه های زیادی داشت. 

این مربی که به مدارا معروف است، ازجمله مربیانی است که تلاش می کند 

با کم و کسری های باشگاه کنار بیاید. تارتار در ابتدای فصل و حتی 2 سال 

قبل و زمانی که راهی ذوب آهن شـــد از مشکلات این تیم آگاه شد. تردید 

او بـــرای همکاری با ذوب آهن هم دقیقا همین بود. اگر ذوب آهن از ابتدا 

سرکیسه را شل می کرد، تارتار بدون هیچ تردیدی راهی ذوب آهن می شد 

اما همین بی پولی های باشـــگاه پروژه همکاری را از ابتدا به درازا کشاند. 

درنهایت اما تارتار 2 فصل قبل مسئولیت ذوب آهن را پذیرفت چراکه بهترین 

و جدی ترین پیشنهادش بود. حال بعد از دو فصل همکاری متزلزل، به نظر 

می رسد جدایی دو طرف قطعی است. مخصوصا حالا که برخی چهره های 

بومی اصفهان مطرح شده و قابلیت مربیگری در این تیم را دارند. ذوب آهن 

که مدتی است با کاهش بودجه دیگر نمی تواند بلندپروازی های سابق را 

تکرار کند بدش نمی آید شرایط جدیدی رقم بزند. 

 اختلاف ذوب آهن با تارتار
مبهم ترین نیمکت لیگ برتر متعلق به تیم ذوب آهن است. چند سالی بود 

که ذوب آهن گزینه سقوط بود اما با آمدن تارتار این کابوس تمام شد و این 

تیم در میانه های جدول به کارش پایان داد. همین هم توقع مدیران این 

باشگاه را بالا برد، به طوری که آنها چیزی بیشتر از میانه جدول می خواهند. 

تارتار اما با این بودجه نمی تواند کار بیشتری انجام دهد. او هرچند ترجیح 

می دهد کارش را در ذوب آهن ادامه دهد و ثمره 2 فصل باثبات را ببیند اما 

مشخص نیست که مدیران باشگاه نیز همین تصمیم را داشته باشند. از 

طرفی تارتار اعلام کرده می خواهد بماند و نتیجه 2 فصل گذشته را ببیند اما 

مدیران این باشگاه با گزینه های  دیگر وارد مذاکره شده اند. درنتیجه تارتار 

ناامید و با دیگر باشگاه ها وارد مذاکره شد و این گونه است که تیم از ثبات 

و وحدت خارج می شود. گویا مدیران باشگاه ذوب آهن ترجیح می دهند 

تارتار سرمربی تیم شان نباشد از این رو مذاکراتی را با مربیان مختلف لیگ 

برتر آغاز کرده اند، با این حال هیات مدیره ترجیح می دهد تیم را به قاسم 

حدادی فر بسپارد. همین موضوع باعث شده باشگاه ذوب آهن به عنوان 

محل جلسات و بررسی اعضای هیات مدیره برای سرنوشت این باشگاه، 

بسیار فعال باشد. اختلاف در انتخاب مربی بین مدیران این باشگاه زیاد 

است اما به نظر می رسد درنهایت انتخاب را به مدیرعامل سپرده اند و به نوعی 

بار مسئولیت این مهم را به دوش مهدی کوهی گذاشته اند. 

هرچند عملکرد ذوبی ها با تارتار خوب بوده اما اختلافات کوچک همیشه 

حول این باشگاه وجود داشت؛ چراکه آنها از عملکرد فنی این مربی راضی 

نیســـتند و او از شرایط مالی گله دارد. درنتیجه بعید است با هم به نتیجه 

برسند. همین هم باعث شد قاسم حدادی فر که فصل گذشته مربیگری را 

در کنار تارتار آغاز کرد به جدی ترین گزینه مدیران باشگاه و حتی کارخانه 

تبدیل شود. 

 یک پیشنهاد جالب به ذوب آهن
جالب است که حدادی فر طبق گفته خودش به باشگاه ذوب آهن برنامه 

داده است و بهانه ای برای کنار زدن او نیست اما با این حال مخالفانی وجود 

دارند که می ترسند تیم را به تازه کاری چون او بدهند. این طور که از باشگاه 

ذوب آهن شنیدیم قاسم حدادی فر با ذوبی ها به توافق نهایی رسیده و منتظر 

اعلام باشگاه است. تنها چیزی که این اعلام را به تعویق می اندازد نگرانی 

برخی اعضای هیات مدیره بابت کم تجربگی این مربی است. این نگرانی 

از سوی هیات مدیره به کارخانه هم منتقل شده و آنها با وجود اینکه قلبا 

دوست دارند تیم را به قاسم بسپارند اما در واقع مردد شده اند. 

در این بین یک پیشنهاد جذاب به باشگاه ذوب آهن شده، چیزی که دلیل 

اصلی تعویق در اعلام همکاری با حدادی فر اســـت. گویا یک نفر محرم 

نویدکیا را به این باشگاه اصفهانی لینک کرده است. محرم که بعد از سپاهان 

سرخورده به نظر می رسد، مدتی است با کمک دوستانش در تلاش برای 

مربیگری در فوتبال است. او حتی گزینه تیم امید هم بود و صحبت های 

کوتاهی در این خصوص انجام داد. با این حال چون موفق نشد، تصمیم 

گرفت به مربیگری در لیگ بپردازد. برای محرم کار کردن خارج از باشگاه 

سپاهان بی وفایی محسوب می شود اما او حداقل طی سال های پیش رو 

فرصتی برای تصاحب دوباره نیمکت این تیم اصفهانی نخواهد داشت. از 

این رو یا باید قید مربیگری را بزند یا شانس خود را در تیمی به جز سپاهان 

امتحان کند. وقتی نویدکیا با پیشنهاد ذوب آهن روبه رو شد کمی از فشاری 

که روی او بود برداشته شد. درواقع چون ذوب آهن تیمی اصفهانی است 

این فرصت برای او وجود دارد تا در جوار زاینده رود بار دیگر شانس مربیگری 

را امتحان کند. 

محرم نشان داده توانایی مربیگری در لیگ برتر را دارد. او با سپاهان همان 

نتیجه ای را گرفت که مورایس با این تیم گرفت، پس کارنامه این مربی گویای 

توانایی اوست. از این رو ذوبی ها ترجیح می دهند تیم را به جای حدادی فر 

به نویدکیا بسپارند و در عوض قاسم دستیار او باشد تا پس از کسب تجربه به 

سرمربی تیم شان تبدیل شود. تفاوت این دو تیم در این است که سپاهان 

بدون کوچک ترین تجربه ای در مربیگری تیم شـــان را به نویدکیا سپردند 

و از او مربی ســـاختند، اما ذوبی ها این جرات را ندارند و می ترســـند تیم را 

در اختیار حدادی فر بی تجربه که یک فصل کمک تارتار بود، قرار دهند. 

 این تردید شامل همه اعضای مدیریتی باشگاه و کارخانه ذوب آهن نیست. 

اختلاف نظرها باعث شـــده اســـت تا این لحظه به نتیجه نرسند و همین 

موضوع فرصتی داده تا تارتار توسط نزدیکانش بار دیگر به ذوب آهن لینک 

شـــود. درنهایت تردید ذوبی ها در شرایطی که مربی داشتند و خود را وارد 

این تونل سردرگمی کردند، به ضررشان خواهد شد. آنها می توانستند برای 

اردوی آماده سازی، مرور برنامه های تارتار و جذب بازیکن اقدام کنند اما در 

حال چانه زنی با هم برای انتخاب سرمربی هستند و هنوز هم در سه راهی 

انتخاب تارتار، حدادی فر و نویدکیا به نتیجه نرسیده اند.

نشست خبری 300 میلیونی؟
اوضاع باشـــگاه اســـتقلال این روزها اصلا مساعد نیست و هر روز اخبار و شـــایعات مختلفی درباره انتخاب سرمربی این باشگاه به گوش می رسد. تازه ترین اتفاق 

هم ورود خوان رامون لوپز اســـپانیایی به ایران برای مذاکره با سرپرســـت مدیرعاملی بود که با حواشـــی زیادی همراه شد. اینکه کمیته فنی باشگاه به مربی ایرانی 

رای داده و حجت کریمی به ســـراغ این مرد 60 ســـاله اسپانیایی رفته، نکته جالب ماجراست اما عجیب تر اینکه درحالی که هنوز مذاکرات نهایی با او انجام نشده 

اســـت و قراردادی هم به امضا نرســـیده اســـت، چگونه در محل باشگاه برای او نشست خبری برگزار می شود و فیلم و عکس آن در رسانه رسمی باشگاه هم منتشر 

می شود، درحالی که او هیچ سمتی در استقلال ندارد. از سوی دیگر گفته می شود آبی ها برای آوردن او به ایران بین 200 تا 300 میلیون تومان هزینه کرده اند 

و این ســـوال مطرح می شـــود که آیا تنها برای مذاکره اولیه، برگزاری نشست خبری و بازدید او از امکانات باشگاه چنین هزینه ای انجام شده است یا اینکه واقعا او 

یک گزینه جدی است.
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